

supereal.

sold.



Kirchberg

apartment - 3 bedrooms

119 m²

Hi! This super 3-bedroom apartment is already sold!

On the 2nd floor, this great 119 sqm apartment is composed of an entrance hall with a wardrobe, an equipped kitchen opening onto a living room with an access to a 12 sqm south facing terrace, a master bedroom with its shower room, two additional bedrooms, a bathroom as well as a separate toilet. In the basement, you will find a parking space, a cellar and a laundry room.

The famous area of Kirchberg offers all the conveniences you need such as a mall, schools and restaurants. Located close to the Tram which serves the European Institutions and the City-Center, no. 19 rue des Labours in Luxembourg is one of the most popular locations.

More reactive and more efficient, Supereal offers a superb service and aims at minimising its carbon footprint by digital optimisation, all of course combined with more attractive rates. If you need any further information or an estimate of your property, don't hesitate to contact our great team! Supereal. smart real estate services.

.....
Hello ! Ce superbe appartement 3 chambres est déjà vendu!

Au 2ème étage et d'une superficie de 119 m2, il comprend une entrée avec placards, une cuisine équipée ouverte sur un séjour offrant un accès à une terrasse de 12 m2, une suite parentale avec salle de douche, deux chambres supplémentaires, une salle de bains ainsi qu'un WC séparé. S'y ajoutent un emplacement de parking intérieur, une cave et une buanderie.

Le quartier du Kirchberg offre toutes les commodités tels qu'un centre commercial, des écoles et restaurants. À deux pas du Tram qui dessert les Institutions Européennes et le Centre-Ville, le 19 rue des Labours à Luxembourg est une des localisations les plus recherchées.

Plus réactive et plus efficace, Supereal propose des taux de commissions plus attractifs, un service à la hauteur de tes attentes et de ses ambitions, affiche un objectif zéro papier, sans oublier l'essentiel, son authenticité... Si tu as besoin de plus de renseignements ou d'une estimation de ton bien, n'hésite pas à contacter notre super équipe ! Supereal. smart real estate services.

reference : s_goe_21036 / year of construction : 2010 / cpe : a/b

elevator / laundry room / separate wc / cellar / terrace / parking / 2 bathroom(s)

sold.



supereal.

smart real estate services

+352 26 26 26 66

hello@supereal.lu

55 rue de la vallée

L-2661 Luxembourg